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Vragen van het lid Van Nispen (SP) aan de Minister voor Rechtsbescherming 
over de verbeteringen voorgesteld door de Vereniging Advocatenbelangen 
(ingezonden 31 januari 2020). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de brief van Vereniging Advocatenbelangen van 
27 januari 2020?1 Wat is daarop uw reactie? 

Vraag 2
In hoeverre gaat u tegemoet komen aan de verbeteringen die de Vereniging 
in haar brief voorstelt? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het aantal punten dat sociaaladvocaten ontvangen nog 
altijd ontoereikend is voor het werk dat zij verrichten? 

Vraag 4
Wanneer kan de Vereniging uw reactie tegemoet zien?

1 Advocatenblad, 27 januari 2020, https://www.advocatenblad.nl/2020/01/27/va-eist-hogere-
vergoeding-rechtsbijstand-voor-1-maart/
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